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Dobrý den,

v souladu s informačním zákonem žádám o informaci:

Dostala zpracování vlivu ŽP na zdraví obyvatel za úkol nově vzniklá komise?

Kdy a s jakým termínem?

Upřesnění dotazu přikládám v příloze.

Děkuji za spolupráci.

S pozdravem,

ne 19. 4. 2020 v 15:18 odesílatel—napsal:

> Omlouvám se, že jsem to tedy pochopil špatně a tedy stále nemáte rozděleny

> patronáty za jednotlivé oblasti mezi radní (ani za půl roku, od 31. 16.

> 2919).

>

> Ptám se tedy znovu tebe, člověka, který měsíčně dostává cca 60 000 Kč, aby

> pro nás všechny dělal první a poslední.

>

> Čili znovu (ptal jsem se již 24.2. 2020): Dostala zpracování vlivu ŽP na

> zdraví obyvatel za úkol nově vzniklá komise? Kdy a s jakým termínem?

>

> Děkuji,-

>

> čt 9. 4. 2020 v 12:09 odesílatel Trávníček Igor <

> ITravnicek©ostrava-hrabova.cz> napsal:

>

»—
>>

>> pochopil jsi to, bohužel, špatně. Paní Kelnarová si tuto problematiku

>> osvojila a má potřebné informace.

>>

>>

>>

>> Zdraví

>>

>> „„ 1 9 -08- 2023
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>> *Igor Trávníček* “\“ ' 3* ©

>> *

>> starosta

>>

>>

>>

>> *Statutární město Ostrava*

>>

>> Městský obvod Hrabová

>>

>> Bažanova 174/4, 720 00 Ostrava—Hrabová

>>

>> T: +420 599 420 121
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